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Zápis  
Zápis z 19. zasedání Zastupitelstva městského obvodu Poruba, konaného dne 14.12.2021 od 
16.00 hodin v konferenčním sále NA2 v Univerzitní Aule Vysoké školy báňské – Technické 

univerzity Ostrava, ul. 17. listopadu, Ostrava-Poruba 
 
Přítomno v době zahájení:  41 členů ZMOb Poruba 
 
Omluveni: 4 členové ZMOb Poruba /Ing. Michalec, Ing. Trojak, Bc. Vidhalm, p. Klemens/ 
 
Ověřovatelé zápisu: p. Eva Mlčůchová, Mgr. Václav Kubín. 
 
Zasedání zastupitelstva zahájila a řídila starostka městského obvodu Poruba Ing. Lucie Baránková 
Vilamová, Ph.D. 
 
p. starostka – dobré odpoledne, dámy a pánové, vážení členové zastupitelstva, vážení hosté, dovolte mi, 
abych vás přivítala a tím zároveň zahájila 19. zasedání Zastupitelstva městského obvodu Poruba 
zde v konferenčním sále Univerzitní Auly Vysoké školy báňské - Technické univerzity. Je 16 
hodin 3 minuty, prosím, abyste se přihlásili do hlasovacího systému, pokud jste tak ještě neučinili. 
Prosím také všechny zde přítomné v sále, aby v souladu s aktuálními opatřeními proti šíření 
nemoci covid-19 po celou dobu konání zasedání používali respirátor, respektive, aby měli zakrytá 
ústa a nos. Vážení členové zastupitelstva, dovolte mi informovat vás, že náš Jednací řád 
zastupitelstva nám dle čl. 3 odst. 8 v případě vyhlášení nouzového stavu umožňuje jednání v 
kombinované formě, respektive formou on-line. Minulý týden jste byli proto dopisem osloveni s 
nabídkou účasti na dnešním zastupitelstvu distanční formou, tedy on-line. Zájem o on-line 
připojení projevili zastupitelé pan Šíma, pan Drastich a paní Onderková. Přítomno je tedy v 
zasedacím sále celkem 38 členů zastupitelstva a 3 členové zastupitelstva jsou připojeni on-line. 
Vážení členové zastupitelstva, program a materiály, které budeme dnes projednávat, máme na 
elektronickém úložišti. Na úložiště je rovněž Informativní zpráva o činnosti starostky, odborů, 
útvarů Úřadu městského obvodu Poruba a Centra sociálních služeb Poruba a upřesnění žádosti o 
dotaci International PARA HOCKEY CUP. Anonymizované materiály pro občany byly 
zveřejněny na webových stránkách. Prezentováno je tedy v tuto chvíli 41 členů zastupitelstva, což 
je nadpoloviční většina. Tímto konstatuji, že je dnešní zasedání usnášeníschopné. Z dnešního 
zasedání jsou omluveni zastupitelé pan Michalec, pan Vidhalm, pan Trojak a pan Klemens. 
 
Nyní můžeme přistoupit ke schválení programu. 
 
Program:  
   
01. Zahájení  
02. Informace o činnosti orgánů obce  
03. Diskuze občanů  
04. Materiál č. 1 – Rozpočet statutárního města Ostravy – městského obvodu Poruba na rok 2022 
05. Materiál č. 2 – Střednědobý výhled rozpočtu statutárního města Ostravy – městského obvodu 

Poruba na léta 2023-2025 
06. Materiál č. 3 -  Dodatek č. 1 k veřejnoprávní smlouvě o poskytnutí dotace č. 2021/11/0310 – 

SWANKY, spolek 
07. Materiál č. 4 – Vyhodnocení výběrového řízení na udělení dotací pro rok 2021 – Komise pro 

sport a volnočasové aktivity RMOb Poruba –  ostatní – PARA HOCKEY OSTRAVA z.s. 
08. Materiál č. 5 – Akční plán 2022 ke Strategickému plánu rozvoje městského obvodu Poruba 

2018-2023       s výhledem do roku 2030  
09. Materiál č. 6 - Nabídka předkupního práva – garáž na poz. p.č. 764, ul. Skautská 
10. Materiál č. 7 – Nabídka předkupního práva – garáž na poz. p.č. 2358/45, ul. Lvovská  
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11. Materiál č. 8 -  Nabídka předkupního práva – stavba na poz. p.č. 1517/3, ul. Sokolovská 
12. Materiál č. 9 – Návrh na nabytí hmotné nemovité věci v k.ú. Poruba, obec Ostrava  
13. Materiál č. 10 – Návrh na nabytí hmotných nemovitých věcí v k.ú. Poruba, obec Ostrava  
14. Materiál č. 11 – Bezúplatné nabytí části pozemku p.č. 2029/1 v k.ú. Poruba-sever, obec 

Ostrava 
15. Materiál č. 12 – Prodej části pozemku p.č. 2801/125 v k.ú. Poruba, obec Ostrava 
16. Materiál č. 13 – Prodej části pozemků v k.ú. Poruba, obec Ostrava, U Soudu 
17. Materiál č. 14 – Stanovisko k záměru města prodat část pozemku p.č. 3609/1 v k.ú. Poruba-

sever, obec Ostrava 
18. Materiál č. 15 – Kontrola plnění usnesení 
19. Diskuze členů Zastupitelstva městského obvodu Poruba  
20. Závěr  
 
p. starostka -  já se ptám, je nějaký dotaz k navrženému programu zastupitelstva, případně má 
někdo nějaký návrh na jeho změnu či doplnění? Pakliže tomu tak není, tak poprosím o hlasování o 
programu – 41:0:0. Děkuji, program 19. zasedání zastupitelstva považuji tímto za schválený. 
 
Provedením zápisu z tohoto zasedání pověřuji paní Ivetu Kaňokovou. Nyní přistoupíme k určení 
ověřovatelů zápisu z 19. zasedání zastupitelstva. Já navrhuji, aby zápis ověřili paní Mlčůchová a 
pan Kubín. Máte někdo k tomuto návrhu nějaké připomínky? Pakliže tomu tak není, pojďme, 
prosím, hlasovat o schválení ověřovatelů zápisu – 41:0:0. Děkuji, za ověřovatele zápisu z dnešního 
zasedání byli tedy schválení paní Mlčůchová a pan Kubín. Zápis z našeho 18. zasedání, které se 
konalo 9. listopadu, ověřili zastupitelé paní Navrátilová a pan Rumánek. Prosím ověřovatele, aby 
se postupně k zápisu vyjádřili. Poprosím paní Navrátilovou. 
 
Mgr. Navrátilová - dobré odpoledne, zápis z minulého jednání doporučuji ke schválení 
 
p. starostka -  děkuji, teď poprosím pana Rumánka 
 
p. Rumánek -  dobrý den, vážené dámy a pánové, zápis jsem četl, podepsal a odpovídá průběhu 
jednání 
 
p. starostka – děkuji, já dávám tedy hlasovat o schválení zápisu z 18. zasedání Zastupitelstva 
městského obvodu Poruba, prosím, hlasujme – 41:0:0. Tak děkuji vám, zápis z 18. zasedání 
zastupitelstva je tímto schválen. Zápis z dnešního zasedání podepíše spolu se mnou pan 
místostarosta Otisk. 
 
Vážení zastupitelé, dámy a pánové, nyní bych vás podle zákona o obcích § 97 chtěla informovat o 
činnosti orgánů obce. 18. zasedání zastupitelstva se konalo 9. listopadu. Na tomto zasedání jsme 
přijali celkem 10 usnesení. Rada městského obvodu Poruba se za období od minulého zasedání 
zastupitelstva sešla na třech řádných a jedné mimořádné schůzi a přijala celkem 83 usnesení. Mezi 
jinými rada 
- rozhodla o přijetí dotace a uzavření smlouvy o poskytnutí dotace z rozpočtu Moravskoslezského 
kraje s Moravskoslezským krajem na projekt „Co všechno příroda dokáže“, 
- schválila termíny schůzí rady a zasedání zastupitelstva na rok 2022, 
- vzala na vědomí střednědobý plán interního auditu na období 2022-25, 
- projednala zprávu o výsledku hodnocení přiměřenosti a účinnosti systému finanční kontroly 
městského obvodu v roce 2021, 
- schválila rozpočty příspěvkových organizací zřízených statutárním městem Ostrava - městským 
obvodem Poruba na rok 2022, 
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- vzala na vědomí kontrolu plnění svých usnesení. 
Všechna usnesení rady zveřejňujeme v anonymizované podobě na našich webových stránkách. 
Otvírám tedy diskusi k tomuto bodu a ptám se, zdali jsou nějaké připomínky či dotazy? Nikoho 
přihlášeného nevidím, proto můžeme přejít na další bod našeho jednání a tím je diskuse občanů. 
Do diskuse občanů jsem obdržela do této chvíle jednu jedinou přihlášku, diskutovat chce pan Š. J. 
a téma je k bodu číslo 3, takže pojďte, prosím, pane Š., tady k nám dopředu, máte slovo. 
 
p. J.Š. – dneska si tu diskuzi rozdělím na několik částí – 1. bod je Oblouk, vícepráce a náklady na 
vícepráce. Na takových stavbách, vícepráce, to je takové zajímavé, protože když zhotovitel nehlídá 
ty vícepráce, tak oni si tam načmárají takzvaně co chtějí, když je to pod kontrolou, tak zase 
zhotovitel se zlobí nebo potom ten třetí případ, radši ani o něm nechci mluvit, protože to potom se 
různě tam s těma penězma hospodaří, takže to by mě zajímalo, jak ta stavba Oblouku nebo 
revitalizace Oblouku už podle tisku a podle jak to bylo zveřejněné už že je velký rozsah 
provedený, tudíž i velké i vícepráce byly provedené, ještě nějaké asi budou, tak jaké náklady to 
bralo a v jakém rozsahu to bylo, to je 1 bod, druhý bod  je takový  spíš obecný - odklon od města,  
městského obvodu je to zásah do nebo tak pohled na politiku, jaká je, jak to vypadá a vypadá to z 
pohledu mého špatně. Už když začnu na městě, kde jsem byl na zastupitelstvu, měl jsem tam 
diskusní příspěvek, rozdal jsem, nechal jsem rozdat materiály na to, abych, aby byli předem už 
vyrozuměni všichni zastupitelé o tom, o čem chci mluvit a přihlá nebo ten materiál si vzal pouze 
pan Svozil a jinak to asi stopil, protože nešlo to dál a paní asistentka která, které jsem to předal, 
říká – ano, pane Š., já to všem dám na stůl a asi to podle vyjádření a tváření nedostal nikdo, vyjma 
náměstka Svozila, který je mimo jiné členem dozorčí rady Dopravního podniku Ostrava a v ten 
den zrovna přebíral generální ředitel Morys vyznamenání nejlepšího manažera roku a já jsem si 
dovolil se do něj trefit a já si myslím i oprávněně. Já vám potom paní starostko dám ten papír 
pokud jste ho neměla, protože toto je vyjádření, přímo vyjádření jednoho z řidičů, který pracuje   
27 roků u Dopravního podniku čili tam nepíše žádné blufy, píše tam pouze fakta, takže tím pádem 
demokracie dostala na frak a hodně na frak, protože jestli nebyl tady  tímto materiál tento materiál 
byl stáhnut nebo ne, nebyl dovolen k rozdání, je to špatné a nejsou tam žádné převratné věci, že 
bych organizoval převrat nebo nějaké spiknutí v žádném případě, je to pouze jenom informace a  
ten, kdo se tomu, kdo to jediný měl, náměstek Svozil, tak teďka se dívejme na to a on prakticky 
tím pádem přiznal, je tak nepozorný a nebo, promiňte, je hloupé kdybych já něco takového udělal, 
tak já nevím nic a on to podá primátorovi, ano to je to jediný kus, který se dostal do rukou lidí, 
kteří to potřebují a od toho se potom odvádějí od samotného spodku, tzn. od obce, přes městské 
obvody, města, kraje, a tak dál až nahoru a teď, co se dělo ohledně ministra zahraničí, tak to byla 
úplná katastrofa a co nás ještě k tomu čeká, co se chystá, kdy už jako premiér Biden a premiér 
Německé republiky, Německé spolkové republiky nebo správně Spolkové republiky Německo už 
víte, už zveřejňuje, že založí federací evropskou ne jako a tím pádem už bysme  a my jsme v 
prvním sledu tzn. jako první čili, kdyby už jsme byli Spolková země Německo nebo evropská a  
tím pádem federace, víme co to je, co to obnáší, že by byly spolkové země, potom úřednická vláda,  
celková společná armáda atd. a tak dál, takže tím pádem jsme už ztratili jistou státnost …  
 
p. starostka - já se omlouvám, ale už hovoříte sedmou minutu a máte pouze 5 minut, takže vás 
poprosím, abyste se blížil ke konci vašeho příspěvku, děkuji  
 
p. J.Š. – takže já se taky omlouvám, já si myslím, že ono to trochu i stačilo na to, abyste si udělali 
závěr z tohoto, děkuji  
 
p. starostka - děkuji vám, odpovíme samozřejmě písemně na Oblouk, určitě, děkuji vám, pane Š., 
tak další příspěvky nevidím, nemám tady od občanů, tzn. že můžeme uzavřít tento bod a můžeme 
přejít k projednávaným materiálům 
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materiál číslo 1 - Rozpočet statutárního města Ostravy - městského obvodu Poruba na rok 
2022 
 
p. starostka - vzhledem k tomu, že to považuji za velmi důležitý materiál, tak k němu udělám 
krátký předklad i tak, jak jsem včera avizovala na setkání předsedů politických klubů. Na rok 2022 
městský obvod Poruba navrhuje rekordní rozpočet. Oproti roku 2021, respektive stávajícímu roku, 
obdržel na neúčelové neinvestiční dotace z rozpočtu statutárního města podle statutu o zhruba 
26 000 000 Kč více a  dále na neúčelový investiční transfer, tzn. na investice zhruba o 4,3 mil. Kč 
více než v tomto roce. Díky těmto částkám, ale i dalším částkám o kterých budeme hovořit, máme 
také rekordní investiční rozpočet, který navrhujeme na příští rok, a to ve výši 178,9 mil. Kč. Ještě 
jednou tedy shrnu, z kterých částek se tento investiční rozpočet skládá, jedná se tedy o neúčelový 
investiční transfer ze statutárního města ve výši 38,5 milionu, dále je to účelový investiční transfer 
z města, který je určen na alokované některé investiční aktivity a ten je ve výši 36,8 mil. Kč, dále 
zapojujeme zůstatek úvěru ve výši 37 000 000 Kč a samozřejmě úvěr na rekonstrukci bytového 
domu Oblouk ve výši 60 000 000 Kč, co se týká investic a investičních akcí, které v příštím roce 
plánujeme, tak je to samozřejmě ta nejdůležitější, která vlastně pokračuje z tohoto roku, a to je 
rekonstrukce bytového domu Oblouk, na který je alokováno v příštím roce 60 000 000 Kč, dále 
bych ráda zmínila revitalizaci veřejného prostoru náměstí Družby, což je další etapa a navazuje 
vlastně na zrevitalizovaný park, který bude v tomto roce hotov, dále  na příští rok máme 
naplánováno zrekonstruovat jednu z etap za Hlavní třídou, a to mezi náměstím Jana Nerudy, 
17. listopadem a Hlavní třídou, ten vnitroblok. Dále akce, která také navazuje na lokalitu Domu 
kultury Poklad. Víte, že aktuálně probíhá výstavba parkovacího domu za pravým křídlem tohoto 
objektu a jakmile budeme moci, tak začneme s revitalizací toho pravého parku. Ten park u Domu 
kultury Poklad na té pravé straně by měl být určen spíše jako odpočinková zóna, zatímco ten  levý 
park  naopak pro aktivní odpočinek. V tuto chvíli se oba parky projektují, respektive jsou v 
pokročilém stadiu a skutečně předpokládáme, že na jaře v příštím roce můžeme začít s tím, že to 
samozřejmě budeme koordinovat se stavbou parkovacího domu. V rozpočtu je pouze 1 park na 
příští rok, ten další pak předpokládáme, že by se měl udělat v letech následujících. Chtěla bych 
také zmínit investice, které jdou do škol. Bezmála 20 000 000 Kč je už teď alokováno v rozpočtu 
na příští rok, nejvýznamnější investicí a nejvyšší je asi zateplení střechy na základní škole Karla 
Pokorného, kdy bychom opět po etapách chtěli tuto investici realizovat, myslím si, že je důležité 
zmínit také parkoviště u Základní školy Hrdličky na sedmém obvodě. Další menší akce si můžete 
přečíst v rámci navrženého investičního rozpočtu na příští rok. Dále bych ráda řekla, že jsme se 
snažili do rozpočtu také maximálně zohlednit inflaci a zdražování, které nás v příštím roce čeká, a 
to nejenom v položkách investic, kde víme a už jsme si to vyzkoušeli i v tomto roce, kdy jsme 
soutěžili některé věci v druhé polovině roku, tak už se bohužel stává, že se nevysoutěžují lépe, než 
je předpokládaná cena z projektové dokumentace prováděcí, ale bohužel je vidět ten značný nárůst 
cen, jejich soutěžení a soutěžení na příští období, tzn. i tam jsme se snažili v tom investičním 
rozpočtu zahrnout jakési  navýšení té ceny a  počítat s ní. Stejně tak potom můžete vidět  
zohlednění ve službách u odboru bytového, atd. kde se nám ta inflace projeví i na energiích, 
například. Dovolte mi, abych také dodala, že v souladu s platnou legislativou, byl návrh rozpočtu 
zveřejněn obvyklým způsobem na úřední desce, a to 15 dnů před zasedáním Zastupitelstva 
městského obvodu Poruba, do dnešní doby nepřišel žádný podnět občana a stejně tak byl 
doporučen ve finančním výboru ke schválení, a to 9. 12. 2021. To je za mě a k předkladu všechno, 
otevírám diskusi k materiálu. Hlásí se paní zastupitelka Jakubcová. 
 
Bc. Valder Jakubcová -  dobrý den všem, já bych se jenom ráda zeptala na pár věcí, nejdříve bych 
se ráda zeptala, tady máme 1,5 milionu § 3636 - revitalizace zámeckého parku a pak máme tvorbu 
investičního fondu zámecký park 1 mil., když už teda požadavek příkazce je 2,7 milionů, já teďka 
nerozumím tomu, proč se teda ten 1 mil., když tam je na to, nedá zrovna na tu revitalizaci, aby to 
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bylo hotovo, proč se ten 1 mil. dává do jakéhosi fondu, mě to nepřijde úplně logické, že už by to 
mohlo být třeba rychleji hotové, pak bych se chtěla ještě zeptat na park, vedle Pokladu, tam bylo 
totiž parků, tak jsem měla pocit, že to je na oba 2 ty parčíčky, co tam jsou malinké, ale asi podle 
paní starostky to bude teda jenom 1 park letos nebo příští rok za 11 000 000 a při té příležitosti 
bych se ráda zeptala na parkování kolem Domu Poklad, protože tam byly zrušeny ty místa před 
kulturním domem a není tam opravdu kde parkovat, kdy bude teda parkovací dům asi tak zhruba 
hotov, protože, bohužel lidi nemají šanci si zhotovit rezidenční parkovací místa, protože už je plno 
a za ty pokuty tam dáte mnohem víc než za to rezidenční místo a opravdu těch míst tam ubylo 
strašně moc a lidi, kteří chodí do práce, nemají šanci nebo nedej bože, když se v Pokladu něco 
děje, tak ty lidi opravdu nedávají auta na parkoviště u báňské, jak by měli dát, tam není k hnutí, já 
bych byla ráda, kdybyste mi potom odpověděla, ale radši dřív, kdybyste mi řekla, jak to je teda s  
tím zámeckým parkem, jestli to jde dát zpátky přímo na požadavek příkazce. 
 
p. starostka -  tak já jsem zaregistrovala všechny vaše dotazy, psala jsem si je, takže doufám, že na 
ně budeme postupně odpovídat. U zámeckého parku se jedná o položku, která je zatím na studii, 
která se v zámeckém parku  provádí, následně bude následovat další stupeň, a to je projektová 
dokumentace, celé to území parku je rozčleněno na několik etap, které budou také postupně 
realizovány. Co se týká položky tvorba investičního fondu zámeckého parku, tak to je fond, který  
už funguje několik let a každý rok městský obvod Poruba si do něho odkládá částku, kterou je 
schopen ze svého rozpočtu alokovat a tím si zároveň šetří na budoucí revitalizaci toho parku, 
protože je to rozsáhlé území a odhad těch nákladů jsou kolem 100 000 000 Kč, když tak mě potom 
paní místostarostka doplní, která už se hlásí a my víme, že ho budeme schopni zrealizovat, pakliže 
se bude realizovat po etapách v čase a už teď v tuto chvíli na něho šetříme díky tomuto fondu. 
Každý rok tam alokujeme nějaké finanční prostředky,  ze začátku, když vznikal, tak byl plán, že se 
tam bude odkládat zhruba 3 000 000 Kč, samozřejmě pakliže je  ten stav ideální toho rozpočtu, 
nicméně my tam v tuto chvíli dáváme pouze 1 000 000 Kč a třeba v minulosti už se ten fond 
použil, například na některé demolice staveb, na vyčištění některého území  toho parku, takže to je 
k tomu. Předám ještě slovo paní místostarostce, která mě může doplnit, k tomuto tématu. 
 
Mgr. Brodová -  dobré odpoledne, no není už vlastně co, paní starostka to vysvětlila, já to možná 
jenom shrnu, opravdu jedna položka se týká tvorby šetření na budoucí investice, na budoucí 
realizace těch úprav v zámeckém parku, druhá položka se týká nákladů na projektové práce, které 
teď probíhají tak jak bylo řečeno ve stupni studie, která navrhne etapizaci a rádi bychom příští rok 
alespoň pro některou z vybraných etap začali zpracovávat projektovou dokumentaci, takže je to 
záležitost, řekněme rozpočtová nebo účetní 
 
p. starostka -  tak a teď ještě k těm dalším tématům, které tady zazněly. Tak, co se týká 
parkovacího domu u Pokladu, tak poslední informace, které mám snad ze včerejška, se počítá s 
tím, že by pakliže všechno dobře půjde, bude mírná zima, tak by mohl být hotový v březnu ten 
parkovací dům, nicméně reálné odhady, pokud se samozřejmě, protože se dělá v zimním období a 
některé technologické věci, které tam jsou, samozřejmě jsou odvislé od klimatických podmínek tak 
reálné odhady jsou zhruba jako květen, nicméně samozřejmě tento datum se bude upřesňovat 
podle toho, jaké budou mrazy atd. s tím, že my jsme domluveni se zhotovitelem tohoto 
parkovacího domu, že jakmile nám to umožní v koordinaci s jejich pracemi, tak začneme na 
revitalizaci toho druhého parku. Máte pravdu, že možná v tom rozpočtu v té položce, protože je 
tam dlouhé ů - parků, tak to vypadá, že se budou revitalizovat oba, lepší a přesnější by tam mohl 
být bez toho dlouhého u, aby bylo jasné, že se jedná pouze o 1 jediný park, s tím, že ta částka těch 
11 000 000 se skutečně týká pouze jednoho parku, a to je toho pravého, nicméně zprojektován 
budeme mít i park levý, který je zhruba za obdobnou částku a bude určen spíše pro aktivní 
odpočinek. Co se týká toho parkování, tak možná předám slovo panu místostarostovi Otiskovi, 
protože ten je nejvíce v ději. 
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Bc. Otisk -  děkuji za udělené slovo, já bych se chtěl vyjádřit k tomu parkování před DK Poklad, 
nutno podotknout, že to parkování tam bylo povoleno pouze po dobu rekonstrukce, nikdy předtím 
tam nebylo to parkování legální, jde o nelegální parkování a ten celý projekt rekonstrukce DK 
Pokladu předpokládal, že se ten stav vrátí k tomu, jak to bylo v roce 2011, tedy že to bude chodník, 
protože v pasportu celou dobu byl tento úsek veden jako chodník ne jako parkovací místa, takže 
dostal se do původního stavu a co se týká toho, že tam parkovaní ubylo oproti tomu, když to bylo 
v rekonstrukci, tak můžu vás ubezpečit, že díky rekonstrukci Gustava Klimenta, náměstí Nerudy, 
vzniklo 90 parkovacích míst plus tam samozřejmě přibyde ten parkovací dům. 
 
p. starostka - já ještě možná doplním, že my jsme tu situaci, která tam nastala a naprosto chápu, 
kam jste mířila tím svým dotazem, řešili intenzivně s vedením Pokladu, kde jsme se  bavili už v 
podstatě v době, kdy ten Poklad se otevíral a řešili jsme tu problematiku toho parkování, pakliže 
tam najede velké množství lidí, ať už na jakoukoliv akci a o prázdninách, v podstatě, mám dojem 
že i v září, v říjnu to fungovalo tak, že na některé akce bylo pronajato parkoviště, které je tady u 
auly a lidé byli naváděni, ať už policií nebo organizátory těch akcí tady na toto parkoviště, aby si 
odparkovali, tady došli a došli pěšky, takto jsme domluveni do budoucna s vedením Pokladu, že by 
takto měli spolupracovat do té doby než ten parkovací dům bude zprovozněn. Samozřejmě ještě 
lepší situace bude, až bude postaven i druhý parkovací dům za druhým křídlem, to je dalších, 
dalších zhruba 80 parkovacích stání, teď má vzniknout myslím 70, pokud se nepletu, berte mě s 
rezervou plus minus pár parkovacích stání a důležité je ještě i dodat, že i teď, a to možná poprosím 
ještě pana místostarostu, aby doplnil, zkoušíme i různé další alternativní formy dopravy a snažíme 
se ulehčit celé té situaci s parkováním kolem Domu kultury Poklad, a to, například tím, že v 
příštím týdnu, myslím si, že to je v příštím týdnu, má být koncert Nohavici v Pokladu, tzn. opět se 
očekává plný stav najetí docela dost velkého množství aut a pilotně v něm budeme zkoušet - pane 
místostarosto, co budeme zkoušet se ptám? 
 
Bc. Otisk -  v podstatě pilotní projekt poptávkové dopravy, ale ve dvou režimech, ten režim 
klasicky poptávkové dopravy, že tedy návštěvníci nebudou muset využívat vozidlo, ale budou v 
podstatě využívat spolujízdu v optimální trajektorii po tom pohybu toho dopravního prostředku a 
ta druhá varianta potom je, že jakmile docestujou, dojedou na parkoviště u VŠB, tak můžou 
nasednout do autobusu, který je převeze právě k DK Poklad, to byl většinou ten největší kámen 
úrazu v minulosti, takže takhle tomu chceme napomoci 
 
p. starostka - děkuju za doplnění a dám slovo,  pan zastupitel Cepko se hlásí 
 
Bc. Cepko - dobrý den, zdravím všechny v tomto předvánočním čase, chtěl bych  navázat na to, co 
řekla paní starostka a to, že tyto peníze vlastně půjdou na nějakou další studii, chtěl bych upozornit 
na to, že v roce 2017 se Poruba účastnila, anebo vstupovala do soutěže, kde byla ve finále na 
Nadaci Proměny právě s touto lokalitou, na našich stránkách to máme zmíněno, je tady dokonce 
projekt a studie a pak dokonce další  studie na zklidnění dopravy, to znamená, že už tam nějaké 
studie jsou, kolik, kolik přesně studií už máme, v uvozovkách k tomuto místu a za kolik přesně 
peněz a co z toho se použije v té další studii 
 
p. starostka -  tak paní místostarostka Brodová, prosím 
 
Mgr. Brodová -  tak já vám teď neodpovím, kolik přesně máme studií na dané místo, nicméně od 
doby, kterou zmiňujete,  tzn. ta část, která se připravovala pro případnou dotaci z Nadace Proměny 
a vlastně byla ukončená, řekněme, bez úspěchu a následně asi je známo zastupitelům v roce 2019 a 
2020, pokud se nepletu,  probíhala architektonická soutěž.  Poruba rozhodla, že na území 
zámeckého parku, jeho proměny, vyhlásí architektonickou soutěž. Jejím výsledkem byl tedy 
vítězný ideový návrh, a právě ten se teď rozpracovává do podoby podrobnější studie, včetně 
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odhadu nákladů, včetně návrhu etapizace, takže ta první fáze prostě byla ukončena tím, že Poruba 
nezískala tehdy prostředky z Nadace Proměny a následně bylo rozhodnuto, že na návrh, jak se má 
park proměnit, bude vyhlášena architektonická soutěž, která proběhla. 
 
p. starostka – tak já jenom upřesním, že vždycky architektonická soutěž dává nějaký ideový návrh, 
tzn. že je více jako vizuální a kreativní, než to, aby dávala přesný návrh toho, kde co má být, až ta 
studie teprve až ve fázi studie se zjišťuje vůbec proveditelnost těch jednotlivých záležitostí a  
zároveň se to rozpracovává do větších detailů a zároveň náš požadavek byl rozetapizování celého 
toho území právě z důvodu realizace, postupné realizace i finanční náročnosti celé té záležitosti a 
následně a není to nic mimořádného, takhle se běžně postupuje při architektonických soutěžích a ty 
stupně tam jsou, a byť to může někomu připadat, že je to relativně dlouhá věc, já tomu rozumím, 
protože celý ten zámecký park se táhne v podstatě od minulého volebního období, ale řeší se tam 
celá řada věcí a myslím si, že se tam i postoupilo v tom čase, ať už zahloubení horkovodu, který 
tam proběhl, výkupy různých objektů, které tam proběhly, včetně garáží, které se tam stále 
vykupují a včetně demolic některých objektů, které tam proběhly, takže ono je to relativně dlouhá 
doba, ale přesto se postupuje a je to viditelné, že se postupuje vpřed, pan zastupitel Cepko se hlásí. 
 
Bc. Cepko - já děkuji, že jste to zmínila, ano, všechno, co se tam udělalo, ať už zahloubení 
horkovodu, odkup té autoopravny, odkupy garáží, odkup toho šroťáku, který jsme tam udělali jako 
Poruba, to všechno byly podmínky, které už jsme měli vlastně na tu Nadaci Proměny a už z té 
doby máme od ateliéru Filander nějakou ideovou představu a nyní vlastně máme architektonickou 
soutěž na ideovou představu, ta měla, dokonce probíhala2×, jestli se nepletu, když do prvního kola 
se nikdo nepřihlásil, v čem je teda ta přidaná hodnota toho, že to děláme znovu ideové, to je to, že 
to můžeme rozdělat do těch  různých fází, já pořád nechápu tu přidanou hodnotu 
 
p. starostka -  jsem chtěla odpovědět, ale skočila mi tam paní místostarostka Brodová, takže, 
prosím 
 
Mgr. Brodová -  tak to se omlouvám, určitě mě pak ještě doplníš, ale nejde o to, jestli přidaná 
hodnota nové studie, ale jde o to, že se šlo cestou architektonické soutěže a tam ta přidaná hodnota 
je o tom, že hodnocení a už vlastně i samotné nastavování podmínek té soutěže provádí odborníci, 
provádí ho porota, v níž většinou jsou nezávislí odborníci, a to je ta přidaná hodnota, není to o tom, 
že si investor osloví ateliéry nebo projekční studia, které mu třeba vyhovují nebo se kterými má 
dobrou zkušenost, ale je to otevřená záležitost, kterou  pro níž podmínky nastavují a vyhodnocují 
odborníci, tak to je ta přidaná hodnota 
 
p. starostka -  já možná ještě doplním, protože pan zastupitel Cepko se ptal, jaký je vlastně rozdíl 
mezi výsledkem té architektonické soutěže, tou ideou a vlastně tou studií, která se teď zpracovává. 
Z té architektonické soutěže skutečně vyjde jenom jakási představa toho, jak to území by mělo 
fungovat a vypadat a až v té studii, nazvěme to, můžeme to nazvat i jakousi studií proveditelnosti, 
se vlastně rozpracovává do větších detailů, zda vůbec ten ideový záměr těch architektů, té skupiny 
architektů nebo architektonického studia, lze do detailu vlastně zpracovat, tzn. řeší se sítě, tzn. řeší 
se zátěže území, řeší se dopravní návaznosti a vy jste správně zmínil, že v minulosti se tam dělala 
dopravní studie, která uvažovala o zklidnění dopravy, dokonce uvažovala i o uzavření celé té 
cesty, která vede mezi parkem a mezi rybníkem s tím, že se to počítalo ještě v době, kdy 
nefungovala prodloužená Rudná, simulovalo se tam celá řada věcí, my teď i jsme v kontaktu s 
panem Syrovým,  dopravákem který to tenkrát počítal a je pravda, že počty, které  zjistil tenkrát už 
vlastně jsou dneska jiné, protože mezitím už proběhlo nejenom dokončení prodloužené Rudné, 
proběhla výstavba kruhového objezdu u nové prodejny Lidlu, která na to měla taky svým 
způsobem vliv, je pravda, že toto léto bylo trošku abnormální ohledně dopravy, protože kvůli 
četným uzavírkám lidé si samozřejmě hledali různé dopravní spojení a průjezdy Porubou, nicméně 
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toto všecko se řeší v rámci té studie, tzn. už skutečně dopodrobna se rozpracovávají jednotlivé 
části celého toho území, aby se mohly začít projektovat opravdu tak, aby se podle toho projektu 
potom mohlo postupovat. Jednotlivé stupně, o kterých se bavíme, také nejsou nic mimořádného a i 
ty stupně, ke kterým jsme vlastně my došli a které teď realizujeme, jsme konzultovali s odborníky, 
konzultovali jsme to i s MAPPA, jakým způsobem  máme postupovat tak, aby skutečně  to bylo 
řešeno co nejlépe a co nejzodpovědněji celé to území. Pan zastupitel Gajdáček se hlásí. 
 
p. Gajdáček -  mě zaujala poznámka, že teďko je ta přidaná hodnota v tom, že  tu studii budou 
dělat odborníci, tak se ptám, kdo to dělal předtím, teda 
 
p. starostka -  já nemohu hovořit o studii, která se dělala v minulém volebním období, takže 
nemám k ní v tuto chvíli informace, byť se tam nějaké studie dělaly, ale není to o tom, že by dělali 
odborníci, my tady zmiňujeme 2 pojmy, a to je architektonická soutěž a nějaká  prvotní studie, jak 
by ten park, nebo to parkové území, mělo vypadat, já poprosím možná o doplnění paní 
místostarostku Brodovou 
 
Mgr. Brodová - pane zastupiteli, já jsem neřekla, že přidaná hodnota je v tom, že studii 
zpracovávají odborníci, já jsem řekla, že přidaná hodnota architektonické soutěže je v tom, že 
podmínky pro zpracování návrhu a návrh samotný hodnotí odborníci, to je něco dost jiného 
 
p. starostka - tak pan zastupitel Cepko 
 
Bc. Cepko -  já myslím, že jsem byl trošku dezinterpretován, já jsem se neptal, jaký je rozdíl mezi 
architektonickou studií, kterou hodnotí odborníci a určitě si vážím toho, že Ostrava takové studie, 
takové počiny má, protože je to důležité, nicméně jaká je ta přidaná hodnota toho, že si necháme 
zpracovat touto formou, která je náročná, drahá a máme na ni menší rozhodovací vliv, nějaký 
návrh, který potom etapizujeme v dalším kole a tím, co jsme měli již do toho do té  soutěže pro 
Nadace Proměny, protože už tam vznikly určité dokumenty, máme je dokonce na stránkách, 
jmenuje se to architektonická studie, takže mě zajímalo, jaký je rozdíl mezi tou architektonickou 
studií, kterou jsme měli a se kterou jsme šli do té soutěže Nadace Proměny a jaký je a proč vlastně, 
nebo co nás vedlo k tomu, že jsme si nechali zpracovat novou u odborníků, hodnocenou odbornou 
komisí. Já chápu, že v Holandsku můžou mít  park, který prostě má unikátní historii, nechají si tam 
udělat unikátní místo přímo od architektů, ztratí na to vliv a architekti jim řeknou takhle to bude 
vypadat nejlépe, vypadá to přelomově a je to skvělé, ale u tohohle místa bych rád věděl, co je tam 
takovým rozdílem mezi tím co už jsme de facto měli, proč jsme nepokračovali další etapou a začali 
jsme úplně od znova a  jestli je to pouze to, že to vyhodnotili odborníci, pak se ptám tedy co je ta 
přidaná hodnota přímo v těch v těch dvou co nám ti odborníci v podstatě tedy dali navíc 
 
p. starostka -  tak já se pokusím odpovědět, je potřeba zmínit, že do celého toho procesu, které 
začalo minulé vedení v minulém volebním období, vstoupily volby a přišlo nové vedení, důležité 
je tam říci, že to staré vedení stihlo udělat jakousi studii velmi rámcovou toho celého území , 
přihlásilo to celé do Nadace Proměny a  velmi dlouho s tou Nadací Proměny chystalo nějakou 
možnost dalších stupňů projektové dokumentace. Nakonec to nevyšlo a ta Nadace Proměny  v 
podstatě do toho nešla, nevyhodnotila nás jako možného partnera, vyhodnotila jiné město, že tam 
se chce podílet, tam chce i spolufinancovat celý ten projekt a my jsme v podstatě stáli, a to bylo 
nějaké přelomové období, kdy skutečně se měnilo vedení obvodu a my jsme skutečně stáli před  
otázkou, co se všemi těmi pracemi, které do té doby byly provedeny. A byla jich celá řada. Byly 
různá veřejná projednávání a data, která se tam dělala včetně, jak říkám dopravní studie atd. a 
konzultovali jsme to tenkrát už s městským ateliérem, který vlastně nově vznikl a ptali jsme se, 
jakým způsobem bychom měli pokračovat dál tak, aby to území bylo skutečně důstojné. Je to 
jádrové území městského obvodu Poruba, opravdu si zaslouží větší pozornost nebo velkou 
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pozornost tak, aby  ty postupy, které tam byly zvoleny byly co nejsprávnější. A teď se všeobecně 
posuzuje architektonická soutěž, jako ten nejlepší nebo ten nejsprávnější postup, aby se dospělo  
všeobecně k dobrému architektonickému řešení a víte, že město Ostrava vypisuje x takových 
architektonických soutěží. My jsme vypsali jednu jedinou, kde jsme si mysleli, že si to území 
zaslouží, protože je to skutečně jádrové území Poruby a já si myslím a zpětně jsem přesvědčena, že 
jsme udělali dobře, protože s tím územím, pakliže to dostalo několik různých architektonických 
studií, tak pracovalo různě, přišlo s myšlenkami, které v té původní studii vůbec třeba nebyly a 
měli tam celou řadu dalších nápadů, které v tu chvíli vlastně vůbec nás nenapadly, že by  mohly 
vůbec být realizovatelné v tom parku atd., takže když se na to podíváte z různých pohledů, tak si 
myslím, že to bylo velmi přínosné a samozřejmě celé to řešení výsledné vybírala porota, protože ta 
architektonická  soutěž má svá pravidla, má svá pravidla podle České komory architektů. Já chápu, 
že to může znít složitě, může to znít dlouze, nicméně, myslím si že k tomu území, které máme a 
které řešíme, je potřeba přistupovat maximálně citlivě. Jedná se skutečně o park, jedná se o rybník, 
jedná se o velmi cenné území a ta architektonická soutěž se jevila a myslím si, že zpětně ji 
můžeme vyhodnotit, jako opravdu nejlepší cesta. Paní místostarostka Brodová se hlásí. 
 
Mgr. Brodová  - já jsem ještě chtěla jenom doplnit jakoby 1 přívlastek, který se k architektonickým 
soutěžím vztahuje, a to je, že ten výběr toho návrhu v podstatě toho budoucího projektanta je 
transparentní díky té soutěži, protože soutěž je veřejná a znovu opakuji hodnotí ji převážně 
odborníci 
 
p. starostka - tak děkuji, hlásí se pan zastupitel Cepko,  já jenom bych chtěla upozornit, že 
projednáváme rozpočet, my jsme se možná dostali trošku k jinému tématu úplně, takže budu ráda, 
kdybychom se tam zase zpátky vrátili, pan zastupitel Cepko 
 
Bc. Cepko – já jsem to pouze chtěl kvitovat tím, že jsme zcela transparentně vyhodili peníze, 
vrátili se o krok nazpátek a pokračujeme vlastně tam, kde jsme mohli být už před nějakými třemi 
lety, děkuji 
 
p. starostka - promiňte, ale to prostě není pravda, vy jste buď mě neposlouchal a udělal jste si 
zkratku, která prostě není pravdivá, nezlobte se na mě, takže ten výstup, který jste teď řekl, tak 
s tím já opravdu nemohu souhlasit. Pan zastupitel Stachura se hlásí. 
 
Ing. Stachura - přeji všem dobré odpoledne a já bych chtěl poznamenat, že v minulém volebním 
období  za tím projektem stála místostarostka Bajgarová, škoda, že tady není, teď je náměstkyní, 
ale byl to její projekt, její srdcová záležitost a ta Nadace Proměny, tam se hodně o to stálo, jako 
obvod zatím stál,  studie stála hromadu peněz a jestli tomu dobře rozumím, tak ta hromada peněz 
teďka šla do kanálu, protože se to dělá všechno znovu, čili jinými slovy říkáte, že to, co se udělalo 
pod vedením místostarostky Bajgarové v minulém volebním období pro Nadaci Proměny tím, že 
nám ten projekt nevyšel, že jsme skončili na krásném stříbrném místě, pak se to všecko vyhodí a 
udělá znovu. Chápu to správně? Nadace Proměny, co z ní zůstalo? 
 
p. starostka – ne, to tak není, tak ten projekt se připravoval v minulém volebním období  podle 
určitého postupu, který se konzultoval s architekty z Nadace Proměny a v Nadaci Proměny jsou 
architekti, odborníci a urbanisté, kteří spolupracovali s obvodem na něčem  o čem tenkrát byli 
přesvědčeni, že je to cesta správná a bohužel, myslím si, že se to stalo přesně na přelomu 
volebního období, kdy jsme dostali rozhodnutí, že Nadace Proměny se nakonec rozhodla, že prostě 
ten projekt nevyhodnotila jako prioritní, ale nejde o to, že my bysme nepracovali s tou studií a s 
těmi věcmi, které tam do té doby všechny byly provedeny, tzn. ať to byly různé průzkumy 
veřejného mínění, kdy lidé vlastně říkali v tom daném území, co by tam uvítali, co je špatně, jaké 
jsou zátěže, kolem toho byla celá řada pracovních skupin, ze kterých vyplývala celá řada věcí, s 
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těmito materiály, s těmito údaji pracovali architekti v architektonické soutěži a podle těchto 
podkladů navrhli ideový návrh, který byl vybrán tou porotou, tzn. tam se nedělaly věci navíc, 
neduplovali se, tam zkrátka se udělaly nějaké podklady, zpracovaly se, pak se předaly odborníkům 
a ti na základě všech těch věcí navrhli to, co my teď rozpracováváme po etapách postupně a 
vedeme k jasnému cíli realizace, já chápu, že je to dlouhá doba, nicméně, kdo si neprošel těmi 
jednotlivými etapami tak chápu, že se to zvenku může zdát jako neúměrně dlouhá doba a 
bezesporu to tak může i být bráno, ale přesto si myslím, že ta cesta byla prostě správná. Ano, máte 
pravdu, že pakliže by do toho šla Nadace Proměny s námi, tak by zřejmě ta cesta byla jiná, ale 
vzhledem k tomu, že nastal tento zlomový okamžik, tak jsme zkrátka stáli před rozhodnutím co s 
tím projektem dál, ale není to tak, jak jste oba zmínili, že se něco dělalo naprosto zbytečně, není to 
tak. Pan zastupitel Jedlička se hlásí. 
 
p. Jedlička - ona většina byla řečena, já jenom možná trošičku historie, zámecký park a jeho okolí, 
zpětně 20 let se neustále řešilo, co je možno realizovat, jak by měl vypadat, naráželo se na 
vlastnické vztahy, tady fara, vedle zase dřevařské závody a další věci, nebudu se vracet k 
minulému volebnímu období a k Proměnám, protože my jsme v té době byli v opozici, ale o to 
vůbec nejde, neznám přesně, jaké tam byly podmínky, ale víme, že se nepodařilo zlikvidovat 
garáže, byly tam úplně jiné představy, do kterých jsme se nevešli, ale pokud se bavíme o této 
architektonické soutěži, tak do toho jenom vstoupím svým pohledem, protože jsem byl členem té 
komise. Pravdou je, že bylo tam spousty odborníků, kteří  ví, co takový projekt obnáší, my jsme 
dali pevné podmínky, co tam chceme, počty parkovacích míst, zklidnění dopravy na silnici kolem 
rybníka, což jsem si já historicky nedovedl představit, jak se dá zklidnit doprava, převést cestu výš 
na Nábřeží SPB, a to je ten pohled zvenčí. Já si myslím, že za ta léta, byť jsme Porubáci, máme to 
tady zmapované docela dobře, máme své myšlenky, mnohdy každý tam vnášel v lidové tvořivosti 
jakousi myšlenku, chtělo to skloubit a dostat tam pohled zvenčí. Já jsem si třeba říkal možná, když 
to bude celostátně vypsané, přihlásí se někdo, kdo není Porubák, tak možná nemá profesní slepotu, 
přijdou tam s jinýma myšlenkama, druhá věc je, když se dávalo samotné zadání, tak ti odborníci 
skutečně kteří po světě znají jak se projektuje, jak se realizují různé  prvky v těch městech, tak 
zprvu jsme je museli i krotit, protože oni se příliš rozkročili a začli vyprávět, jak to dělají ve Vídni 
a v Paříží a já nevím kde, takže se je vracelo na zem, že jsme v Porubě, máme úplně jiné rozpočty 
než má třeba Paříž, tak ať se zase vrátí na zem a trošku se zklidní. Já myslím, že to všechno se 
povedlo a jak říkala paní starostka ten vítězný návrh těch bratislavských, kteří zvítězili, přináší ty 
nové pohledy, nejsou převratné, nejsou úplně, že by zastavovali dopravu, byť se o to pokoušeli a 
částečně tam je na víkend zklidnění, myslím si že ten pohled zvenčí tam je a pokud se někdy v 
příštím roce podíváme, jaký je ten jejich finální návrh, všichni zastupitelé se na to podívají, tak si 
myslím, že když 80 % z toho se použije, tak pro Porubu to bude jenom dobře a to prostředí bude 
zkulturněné, to je jenom za mě kousek historie a kousek současnosti, myslím si, že ta komise 
vybrala dobře a že ta architektonická soutěž nezávislá měla své opodstatnění. 
 
p. starostka - já také ještě možná doplním k těm nákladům, že něco financoval obvod a pak se něco 
vyhodilo do koše, celou řadu těch kroků při spolupráci s nadací Karla Komárka Proměny bylo 
financováno právě z té nadace, to je myslím podstatná informace, která tady nezazněla. Tak já 
možná zase se zpátky vrátím a poprosím, jestli jsou ještě nějaké dotazy k rozpočtu, nejsou-li, 
poprosím tedy o hlasování o tomto materiálu. 
 
Nastal technický problém /přenos obrazu na plátno/, proto paní starostka vyhlásila 
desetiminutovou pauzu. 
 
/přestávka/ 
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p. starostka - dámy a pánové, prosím, abyste se vrátili na svá místa, přestávka skončila, budeme 
pokračovat v projednávaných materiálech, byli jsme u materiálu číslo 1, kdy jsem před přestávkou 
těsně uzavřela diskusi a chystali jsme se na hlasování, takže poprosím, abychom v tuto chvíli 
hlasovali o materiálu číslo 1  
 
Zastupitelstvo městského obvodu Poruba schválilo předložený návrh na usnesení 28 hlasy, 8 členů 
bylo proti, 4 se zdrželi hlasování, 1 nehlasoval /28:8:4/ - usn. č. 277/ZMOb1822/19. 
 
materiál číslo 2 - Střednědobý výhled rozpočtu statutárního města Ostravy - městského 
obvodu Poruba na léta 2023-2025 
 
p. starostka -  otevírám diskusi k materiálu, uzavírám diskusi, pojďme, prosím, hlasovat 
 
Zastupitelstvo městského obvodu Poruba schválilo předložený návrh na usnesení 28 hlasy, 6 členů 
bylo proti, 6 se zdrželo hlasování, 1 nehlasoval /28:6:6/ - usn. č. 278/ZMOb1822/19. 
 
materiál číslo 3 - Dodatek č. 1 k veřejnoprávní smlouvě o poskytnutí dotace číslo 
2021/11/0310 - SWANKY spolek 
 
p. starostka - otevírám diskusi k materiálu, hlásí se pan místostarosta Dekický s technickou 
 
p. Dekický -  dobrý večer,  pro větší jistotu hlásím střet zájmů, nicméně hlasovat budu 
 
p. starostka -  děkujeme za informaci, s technickou se také hlásí pan zastupitel Kubín 
 
Mgr. Kubín -  dobrý podvečer všem, já jsem se nestačil přihlásit při tom předchozím materiálu, 
jenom technickou poznámku, v tabulce střednědobého výhledu je tam špatně uveden rok, je tam 
2022 místo 2023 /příloha č. 1 – Potřeby/ 
 
p. starostka- děkujeme moc za upozornění, už vidím, máte naprostou pravdu, děkuji moc, 
samozřejmě, že opravíme, dáme do zápisu, děkuju vám, tak už se dívám, že se nikdo další nehlásí 
k materiálu číslo 3, takže uzavírám diskusi, pojďme, prosím, hlasovat 
 
Zastupitelstvo městského obvodu Poruba schválilo předložený návrh na usnesení 39 hlasy, 1 se 
zdržel hlasování, 1 nehlasoval /39:0:1/ - usn. č. 279/ZMOb1822/19. 
 
materiál číslo 4 - Vyhodnocení výběrového řízení na udělení dotací pro rok 2021 - Komise 
pro sport a volnočasové aktivity RMOb Poruba – ostatní – PARAHOCKEY OSTRAVA z.s. 
 
p. starostka - otevírám diskusi k materiálu, uzavírám diskusi, pojďme, prosím, hlasovat 
 
Zastupitelstvo městského obvodu Poruba schválilo předložený návrh na usnesení 40 hlasy, 1 
nehlasoval /40:0:0/ - usn. č. 280/ZMOb1822/19. 
 
materiál číslo 5 - Akční plán 2022 ke Strategickému plánu rozvoje městského obvodu Poruba 
2018-2023 s výhledem do roku 2030 
 
p. starostka - otevírám diskusi k materiálu, uzavírám diskusi, pojďme, prosím, hlasovat 
 
Zastupitelstvo městského obvodu Poruba schválilo předložený návrh na usnesení 30 hlasy, 5 členů 
bylo proti, 5 se zdrželo hlasování, 1 nehlasoval /30:5:5/ - usn. č. 281/ZMOb1822/19. 
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materiál číslo 6 - Nabídka předkupního práva - garáž na pozemku p. č. 764 ul. Skautská 
 
p. starostka - otevírám diskusi, hlásí se s technickou pan zastupitel Gajdáček  
 
p. Gajdáček – mám dotaz, pan Drastich má problém nějaký technický nebo nehlasuje, protože se 
nám několikrát objevilo, že nehlasuje,sám vím, že to může být problém 
 
p. starostka – já to zopakuju, pan Drastich hlásí - z dálky ho slyšíme, že má nějaký technický 
problém u sebe, snaží se ho u sebe opravit a pracuje na tom, tak jsme u materiálu číslo 6, diskuse 
je, nikdo se do diskuse dále nehlásí, takže poprosím o hlasování, děkuji materiál číslo 6 byl 
schválen a já možná v mezidobí než pan zastupitel  opraví, tak mu nabízíme možnost, doufám, že 
nás slyší, že bychom ho vždycky promítli a řekl nám, jak hlasoval, pakliže by s tím souhlasil, 
 
Ing. Drastich -  já souhlasím  
 
p. starostka – dobrá, děkuju, takže  poprosím, abychom u materiálu číslo 6 zaznamenali, že jste byl 
pro. Souhlasíte, děkuji vám.  
 
Zastupitelstvo městského obvodu Poruba schválilo předložený návrh na usnesení 41 hlasy /41:0:0/ 
- usn. č. 282/ZMOb1822/19. 
 
materiál číslo 7 - Nabídka předkupního práva - garáž na pozemku p. č. 2358/45 ul. Lvovská 
 
p. starostka - otevírám diskusi k materiálu číslo 7, nikdo se do diskuse nehlásí, uzavírám diskusi, 
pojďme, prosím, hlasovat, pan Drastich souhlasí, my děkujeme, škoda, že to počítadlo nereaguje 
na hlas, děkujeme za nahlášení 
 
Zastupitelstvo městského obvodu Poruba schválilo předložený návrh na usnesení 41 hlasy /41:0:0/ 
- usn. č. 283/ZMOb1822/19. 
 
materiál číslo 8 - Nabídka předkupního práva stavba na pozemku p. č. 1517/3 ul. Sokolovská 
 
p. starostka - otevírám diskusi k materiálu, uzavírám diskusi, pojďme, prosím, hlasovat, tak a už se 
nám zazelenal i pan zastupitel Drastich, takže ten funguje 
 
Zastupitelstvo městského obvodu Poruba schválilo předložený návrh na usnesení 40 hlasy, 1 se 
zdržel hlasování /40:0:1/ - usn. č. 284/ZMOb1822/19. 
 
materiál číslo 9 -  Návrh na nabytí hmotné nemovité věci v k.ú. Poruba, obec Ostrava 
 
p. starostka -  otevírám diskusi k materiálu, uzavírám diskusi, pojďme, prosím, hlasovat 
 
Zastupitelstvo městského obvodu Poruba schválilo předložený návrh na usnesení 38 hlasy, 3 
členové se zdrželi hlasování /38:0:3/ - usn. č. 285/ZMOb1822/19. 
 
materiál číslo 10 - Návrh na nabytí hmotných nemovitých věcí v k.ú. Poruba, obec Ostrava 
 
p. starostka -  otevírám diskusi k materiálu, uzavírám diskusi, pojďme, prosím, hlasovat 
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Zastupitelstvo městského obvodu Poruba schválilo předložený návrh na usnesení 37 hlasy, 1 byl 
proti, 3 členové se zdrželi hlasování /37:1:3/ - usn. č. 286/ZMOb1822/19. 
 
materiál číslo 11 - Bezúplatné nabytí části pozemku p. č. 2029/1 v k.ú. Poruba-sever, obec 
Ostrava 
p. starostka - otevírám diskusi k materiálu, uzavírám diskusi, pojďme, prosím, hlasovat 
 
Zastupitelstvo městského obvodu Poruba schválilo předložený návrh na usnesení 39 hlasy, 2 
členové se zdrželi hlasování /39:0:2/ - usn. č. 287/ZMOb1822/19. 
 
materiál číslo 12 - Prodej části pozemku p. č. 2801/125 v k.ú. Poruba, obec Ostrava 
 
p. starostka - otevírám diskusi k materiálu, nikdo se do diskuse nehlásí, pojďme, prosím, hlasovat  
 
Zastupitelstvo městského obvodu Poruba schválilo předložený návrh na usnesení 41 hlasy /41:0:0/ 
- usn. č. 288/ZMOb1822/19. 
 
materiál číslo 13 - Prodej části pozemků v k.ú. Poruba, obec Ostrava, U Soudu 
 
p. starostka - otevírám diskusi k materiálu, uzavírám diskusi, pojďme, prosím, hlasovat 
 
Zastupitelstvo městského obvodu Poruba schválilo předložený návrh na usnesení 41 hlasy /41:0:0/ 
- usn. č. 289/ZMOb1822/19. 
 
materiál číslo 14 - Stanovisko k záměru města prodat část pozemku p. č. 3609/1 v k.ú. 
Poruba -sever, obec Ostrava 
 
p. starostka - otevírám diskusi, uzavírám diskusi pojďme, prosím, hlasovat 
 
Zastupitelstvo městského obvodu Poruba schválilo předložený návrh na usnesení 41 hlasy /41:0:0/ 
- usn. č. 290/ZMOb1822/19. 
 
materiál číslo 15 - Kontrola plnění usnesení 
 
p. starostka - otevírám diskusi, uzavírám diskusi, pojďme, prosím, hlasovat 
 
Zastupitelstvo městského obvodu Poruba schválilo předložený návrh na usnesení 41 hlasy /41:0:0/ 
- usn. č. 291/ZMOb1822/19. 
 
p. starostka - my jsme vyčerpali blok projednávaných materiálů a přecházíme na další bod našeho 
jednání, a to je Diskuse členů zastupitelstva městského obvodu Poruba. Tak mi nikdo 
nepřiklikl, jestli se někdo hlásí do diskuse, prosím, techniky, tak hlásí se pan zastupitel Nespěšný. 
 
Ing. Nespěšný -  dobré odpoledne, paní starostko, vážená rado, milí kolegové, jestli můžu poprosit 
pana Pipreka o prezentaci, kterou jsem mu předal k promítnutí /Sportovní haly MSK/. Můj 
příspěvek je absolutně apolitický, nikam tím nesměřuju, spíš se chci jenom zeptat. Také se musím 
přiznat, že by mě to ani samotného nenapadlo, kdybych kolem sebe neměl spoustu sportovců, 
spoustu rodičů s dětmi, kteří se mě ptají na něco, na co já nemám teda moc odpověď, tak jsem vás 
chtěl poprosit, jestli byste mi v tom pomohli ať vím, co mám vlastně lidem, kteří se mě na to ptají, 
říci. Naše Poruba, náš městský obvod, má zhruba 64 000 lidí. Spousta trenérů, spousta rodičů a 
spousta pedagogů si stýská, že takto velký obvod nemá svoji vlastní sportovní halu, prosím pěkně, 
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to teď není žádná výtka je to opravdu z mé strany jenom dotaz, vím, že v minulosti už tady určitě 
tyhle debaty proběhly, ale nebyl jsem u nich, nevím, jaké byly výstupy, nicméně pane Pipreku, 
jestli můžete, klidně to posílejte dál, chtěl jsem vám jenom ukázat, jakým způsobem to řeší někde 
jinde, a tak mě napadlo, jestli náhodou to není velká škoda, nejenom kvůli toho, že Poruba nemá 
svůj vlastní sportovní areál, krytý sportovní areál, ale na to navazuje spoustu dalších věcí, děti 
mnohdy nemají kde sportovat z různých klubů, ať je to florbal, basketbal, děti, které nemohou 
pořádat nebo respektive kluby, které nemohou pořádat vlastní turnaje tak, aby si mohli pozvat i 
ostatní hráče, kluby a týmy z jiných měst, a to co vidíte před sebou je jenom malá ukázka toho, co 
se nám podařilo sehnat, jenom pro vaši orientaci, tady zrovna Dolní Břežany, prosím, tam nepatří, 
to je někde u Prahy, to se omlouvám, ale ten zbytek opravdu jsou haly, které jsou v 
Moravskoslezském kraji. Zároveň, aby to neznělo, že chci rozproudit nějakou diskusi, já si hrozně 
vážím a cením toho, že byla započata rekonstrukce stadionu VOKD, je to úžasné, je to skvělé, ale 
možná jsem se špatně díval, možná mě opravíte, ale já jsem tam nenašel žádnou krytou halu a 
myslím si, že  64 tisícový obvod by si určitě zasloužil. Víte, jak to chodí v praxi, trenéři se zapisují 
do pořadníku, jsou vždycky závislí na tom, jestli provozovatel haly jim umožní trénovat nebo 
pořádat nějaký zápas. Nemyslím si, že pro obvod naší velikosti, a to jak věci se u nás dějí a dějí se 
mnohdy správně, nemyslím si, že to je dobře, je to prosím vás námět k přemýšlení, námět 
k diskusi, absolutně se nechci vracet k tomu, co bylo, protože o tom nic nevím, nevím o tom, jestli 
probíhají nějaké diskuse na toto téma a já teď říkám něco co už se někde řeší, ale prosím vás, 
nestálo by to za to ta úvaha? Nemohla by mít Poruba svoji vlastní sportovní halu? Děkuji vám. 
 
p. starostka - já děkuji za dotaz, prezentaci, námět, podnět, nebo jak to mám nazvat, také se nechci 
vracet k minulosti, byť vím a párkrát jsem o tom hovořila s lidmi, kteří jsou pamětníci Poruby 
kteří, ať už seděli v minulých zastupitelstvech, vedeních, ale třeba i na úřadě, že ty hlasy o jakési 
sportovní hale v minulosti byly, já jenom mohu říct, že z různých platforem, veřejných 
projednávání a jiných se tam to téma úplně neakcentuje a pakliže by se jako akcentovalo 
minimálně za poslední 3 nebo 4 roky, tak bych to tady úplně na férovku jako řekla, že jsme to 
slyšeli už z více stran, ale teď jsme si dělali opravdu rozsáhlý průzkum veřejného mínění s velkým 
vzorkem lidí a ani tam není ten námět, neobjevuje se tam, byť se tam objevuje celá řada  různých 
jiných problémů a stejně tak na různých dalších veřejných projednáváních. Já sama teď mluvím za 
sebe, jsem skutečně nikde úplně to téma, že by se projednávalo a byl to problém v Porubě 
neslyšela, ale teď opravdu mluvím jenom ze zkušeností s lidmi, s kterými jsme to řešili. Je pravda, 
že my jsme se zaměřili na venkovní sportoviště u základních škol, které vznikly u základní školy 
Valčíka, které jsme ale dali k dispozici i veřejnosti, dětem, v tomto roce také vzniklo u základní 
školy Bulharská multifunkční sportoviště, které už dlouhodobě vyprojektované, ale  opět hovoříme 
o venkovním sportovišti. Je pravda, že je tady několik hal Sokola, které už dlouhodobě si zaslouží 
také rekonstrukce a už dlouhodobě se také o nich hovoří, některé už  mají projekt  hotový a i se 
řešily dotační  možnosti. Já poprosím možná paní náměstkyni Hoffmannovou, protože ta má 
nejlepší přehled nejenom o porubských sportovištích, ale i v okolí, protože ono nejde brát jenom 
Porubu, protože má celou řadu dalších obvodů, které jsou v blízkosti a víme, že se postavily v 
některých obvodech a i třeba v Třebovicích se  plánuje nová sportovní hala, takže já poprosím ještě 
možná o shrnutí toho, o ten nadhled na sportovní  infrastrukturu, která vůbec jako v Ostravě 
funguje a hlavně, která se chystá dál. 
 
Mgr. Hoffmannová -  dobrý den, já děkuji za slovo, já bych to vzala trochu obecněji, samozřejmě, 
že to ani Porubáky, ani pana Nespěšného neuklidní, ale ten problém sportovních hal se netýká 
jenom Poruby, týká se víceméně skoro celé Ostravy. Podle strategického plánu rozvoje sportu v 
Ostravě už před zhruba pěti lety byly jasně identifikovány tyto potřeby, kdy nám tady na území 
chybí zhruba za Ostravu 9 sportovních hal, my tady tuto strategii plníme, takže jsme za poslední 3 
roky dokončili výstavbu čtyř sportovních hal - Krásné Pole, Nová Bělá, Svinov, teď se staví 
Třebovice. Myslíme samozřejmě i na Porubu. Já bych vás v tomto ohledu ráda odkázala na akční 
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plán pro sport, který každoročně aktualizujeme a kde právě představujeme ty investiční projekty 
různých sportovišť v celé Ostravě, ať už to jsou investiční projekty města, obvodů, anebo 
samostatných klubů a tady bych ráda informovala o dvou projektech, které vlastně se realizují na 
území města a na území obvodu Poruby, bohužel v tuto chvíli jsme trošku zpomalení  nefunkčností 
národní sportovní agentury, kde čekáme na dotační výzvy a na vůbec realizaci dotací. Vím, že to 
není Poruba, ale je to hala Sokolu v Pustkovci, což je vlastně jako území které nebo kde je vlastně 
hala, která bude sloužit Porubanům, protože z 80% v této chvíli ji využívaly porubské děti a 
porubští sportovci. Tato hala projde výraznou rekonstrukcí, dále v záměru je také výstavba haly u 
vlastně smyčky v majetku házené Sokol Poruba, tam je záměr výstavby opravdu nové sportovní 
haly, kde za město opět komunikujeme s klubem a jsme připraveni tuto investici i za město 
podpořit, jak říkám ty investice do sportovní infrastruktury teď trochu  váznou v tom, že jak kluby, 
tak město čekáme vůbec na vyhodnocení dotačních titulů národní sportovní agentury a na 
realizaci. Kdyby, kdyby toto opravdu nebylo zastaveno, tak co do toho rozvoje jsme dál než jsme v 
tuto chvíli, protože ty haly, které jsme postavili zatím byly vždy s 50 % financovány, tehdy to bylo 
ještě MŠMT než vznikla národní sportovní agentura, ta, bohužel nerozdala ještě ani korunu, byť 
existuje rok a půl, každopádně projektuje se, řeší se i na území Poruby, takže toť alespoň tyto 2 
projekty, které jsou na stole, co se týče já tomu říkám malé sportovní haly, protože to nejsou žádné 
grandiózní projekty. My opravdu potřebujeme stavět haly, které splňují sportovní parametry těch 
sportů a  mají určité zázemí a vznikají ideálně v dostupnosti škol, aby byly opravdu i ekonomicky 
využívány přes celý den, jenom bych řekla, že naštěstí  Poruba tady má poměrně kvalitní a funkční 
haly u porubských škol nebo vlastně v rámci v rámci škol, ale ty jsou plně obsazeny kluby, stejně 
jako je tomu v případě jiných městských obvodů. Částečně tu porubskou potřebu sanuje Krásné 
Pole, kde také funguje několik porubských klubů, ale samozřejmě to není dostatečné. Hala Svinov  
taky je v dostupné vzdálenosti, ale jak říkám, pracuje se teď na těchto dvou projektech v rámci 
Poruby a až budu mít nějaké další informace, ráda vás budu informovat, jinak opravdu odkážu na 
ten akční plán pro sport, kde každý rok aktualizujeme, v jakém stavu se ten projekt nachází. 
 
p. starostka -  já děkuji za doplnění paní náměstkyni a hlásí se pan zastupitel Drastich, a beru zpět, 
nechám plynout diskuzi, takže další pan Nespěšný 
 
Ing. Nespěšný - děkuju za vyjádření paní Hoffmannové, já mám snad jenom 1 dotaz, byla tady 
zmíněná rekonstrukce haly v Pustkovci, která je opravdu výrazně tedy sanována těmi porubskými 
kluby, ale dokonce i základní vlastně  základní škola Valčíka už ne, bohužel, ta už chodí sportovat 
úplně někam jinam, ale můj dotaz zní kdy, protože na to se mě lidi ptají, takže kdy, kdy teda ta 
hala v tom Pustkovci bude rekonstruována 
 
p. starostka – tak já poprosím paní náměstkyni 
 
Mgr. Hoffmannová - já s dovolením pro tu odpověď využiji technickou, my jsme podali nebo 
respektive Sokol s naší podporou města podal žádost o dotaci už před rokem, my neustále čekáme 
na vyhodnocení té dotace na národní sportovní agentuře, takže já vám nedokážu odpovědět, kdy se 
dočkáme tohoto výsledku, abychom tu stavbu mohli realizovat a zrekonstruovat 
 
p. starostka - já vám ještě možná dodám jednu informaci, my jsme za Porubu řešili ohledně této 
haly v Pustkovci  celou řadu věcí v součinnosti s městem, se Sokoly, kdy jsme počítali a 
simulovali výtěžnost té haly, kdyby tam měly cvičit děti právě ze ZŠ Valčíka, protože ono to b) 
zrekonstruovat tu halu, postavit, je jedna věc, ale aby se zaplatila nějakým způsobem, zaplatil se 
provoz je to b), které je potřeba jako brát v kontextu toho celého. My jsme se dobrali k nějakým 
akceptovatelným číslům, došli jsme opravdu k nějakým závěrům, které byly ze všech stran  
logické a proto se přistoupilo k tomu, že se skutečně na tu národní sportovní agenturu podala 
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žádost a my v tuto chvílí opravdu čekáme na nějaký závěr a já pevně doufám, že se to podaří a ta 
hala se zrekonstruuje. Tak dále se hlásí pan zastupitel Gajdáček. 
 
p. Gajdáček -  no, jak jste říkala, že jste se ptala, v minulosti, já bych chtěl připomenout projekt 
sportovní haly bývalého náčelníka Sokola v Porubě, ve staré Porubě, Antonína Balnara, který 
bohužel dneska nežije, který přišel s projektem, jak říkám, už před 20 lety, sportovní haly. Tehdy 
to bylo řádově asi za 50 mil. Kč a narazil jak tenkrát na vedení porubské radnice, tak ostravské 
radnice a bylo to zamítnuto, pro obrázek, aby bylo vidět, že ta snaha tu byla, ale neprošlo to 
tenkrát. 
 
p. starostka -  ano, já děkuji panu zastupiteli Gajdáčkovi za doplnění nebo historický vhled, to 
vždycky je dobře to doplnit, jak se tady uvažovalo v minulosti a jaké záměry byly, takže moc 
děkuju. Tak já jenom teda připomenu, už se nikdo nehlásí do diskuse a organizačně, že další 
zastupitelstvo nás čeká v březnu a poté v červnu, dále bych vás ještě chtěla upozornit na jednu 
záležitost, kterou vždycky děláme před Vánocemi, a to je ta sbírka Srdce pro Porubu, která už 
pomohla několika porubským dětem, byla bych moc ráda, chtěla bych vás poprosit, podívejte se na 
náš Facebook, kde právě dražíme obrazy pana kolegy Břeského, respektive fotografie krásné 
Poruby a výtěžek z té dražby jde právě na sbírku Srdce pro Porubu, takže   pakliže jste to ještě 
neviděli, doporučuju, ty fotografie jsou opravdu krásné. Tak už se nikdo nehlásí do diskuse a tak já 
začnu. Přeji vám krásné Vánoce, klidný zbytek roku, především zdraví a doufám, že se tady 
sejdeme zase v tom příštím roce. Já jsem moc ráda za celý průběh toho roku, že byť je vidět, že se 
v celé řadě věcí neshodneme, tak přesto jsme schopni udržet jakousi konstruktivní debatu a v 
jakémsi klidu a míru, byť to někdy úplně není jednoduché, tak bych vám za to chtěla moc 
poděkovat. Doufám, že  tu a použiju to sousloví, které rád používá pan Š., politická kultura bude 
dodržována i v příštím roce a v tomto, v tomto duchu, no a přeji vám krásné Vánoce, užijte si je. 
Tak hlásí se dál paní Hoffmannová. 
 
Mgr. Hoffmannová -  já bych vám ráda popřála za celý klub Pirátů šťastné, veselé a zdravé Vánoce 
a klidnou plavbu v roce 2022 
 
p. starostka - děkujeme a pan zastupitel Kubín 
 
Mgr. Kubín -  pěkný podvečer, já zkombinuju přání s takovým povzdechem, když se podívám, 
kam občany tlačí inflace, růsty cen a co nás čeká, kdy není moc vidět to světýlko na konci tunelu a 
kam naopak nás tlačí vládní opatření a různá nesmyslná opatření a jaký mají, jaký mají vliv na 
lidskou svobodu, tzn. to je zase šipka dolů, tak musím popřát Ježíšek s námi všemi, budu se na vás 
těšit v lednu, chtěl bych říct doufám, že v lepších časech, ale asi to skončím takhle, budu se vás 
těšit v lednu. 
 
p. starostka - tak to nebylo moc optimistické přání, ale já věřím, že se ho teď dočkáme od pana 
zastupitele Jedličky 
 
p. Jedlička - to je dobrá naděje, no já teda, vážení přátelé, já bych vám chtěl za klub občanských 
demokratů naprosto upřímně popřát, ať si na Vánoce, na svátky odpočinete, užijete si rodiny a 
načerpáte sil do nového roku, který jako každý, nebude určitě lehký, v každém roce se něco našlo, 
takže především ať se setkáme ve zdraví, očkovaní i neočkovaní, to už je na každém, kterou volbu 
si zvolí, takže vážení přátelé, za klub občanských demokratů krásné svátky, především pohodové 
úspěšné vkročení do nového roku a budeme se těšit na spolupráci v příštím roce. 
 
p. starostka -  děkuji, skutečně o poznání optimističtější přání a já poprosím paní zastupitelku 
Jakubcovou 
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Bc. Valder Jakubcová - tak ještě jednou krásný večer, já bych taky ráda všem nejenom nám, ale 
všem obyvatelům Poruby popřála krásné prožití vánočních svátků a do nového roku jenom hodně 
zdraví a možná ještě více sil, protože to opravdu nebude jednoduché 
 
p. starostka -  děkuji vám, dále se hlásí pan zastupitel Nespěšný 
 
Ing. Nespěšný -  za hnutí Ostravak všem krásné Vánoce, šťastný nový rok a hlavně všem pevné 
zdraví vám i vašim rodinám 
 
p. starostka -  děkujeme, že jste převzal to těžké veslo pana předsedy Drasticha a dále poprosím 
pana Curylo 
 
Mgr. Curylo -  dobrý večer, dámy a pánové, za klub KDU-ČSL vám také chceme všem popřát 
ještě radostný zbytek adventní doby, požehnané Vánoce a všechno dobré do nového roku, já 
věřím, že ten nový rok se bude stávat stále více a více normálnější, tak jak jsme zvyklí, děkuju 
 
p. starostka - také děkuju, pan zastupitel Stachura 
 
Ing. Stachura -  já bych si jako poslední dovolil za klub zastupitelů ČSSD popřát všem, nejenom 
zastupitelům, ale i zaměstnancům radnice a obyvatelům Poruby, šťastné, veselé Vánoce v kruhu 
rodinném ve zdraví a hlavně šťastné vykročení do nového roku 
 
p. starostka - tak já moc děkuji všem, nikoho už nevidím přihlášeno do diskuse, takže můžeme 
směle naše poslední zastupitelstvo v tomto roce ukončit,  děkuju vám, pěkný večer, krásné Vánoce 
 
Závěr 
 
19. zasedání Zastupitelstva městského obvodu Poruba ukončila starostka městského obvodu 
Poruba Ing. Lucie Baránková Vilamová, Ph.D. v 17:38 hodin. 
 
Počet přijatých usnesení: 15 
 
 
Zapsala: Iveta Kaňoková 
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